
Zápisnica č. 2/2023 
 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže 
zo dňa 6. marca 2023 

 
Prítomní: Mgr. Marian Podrazil, Ing. Igor Mravec, Mgr. Katarína Cigáňová, Ing. Lucia 
Valachovičová, Mgr. Karin Remišová, PhDr.Štefan Maceják PhD., PaedDr., Mgr. Milan 
Trstenský, Ing. Lukáš Šoltés, PhD., JUDr. Juraj Vondrášek, Mgr. Jana Polesná, Mgr. Ivan 
Pružinec  
 
Hostia:  RNDr. Martin Zaťovič, starosta  
 
Začiatok: 17.00 h, ukončenie 19.00 h 
 
 
Program: 
 
Otvorenie zasadnutia komisie. 

1. Schválenie návrhu programu 
2. Informácie o zápise detí do materských škôl 
3. Informácie o zápise detí do základných škôl 
4. Rozširovanie kapacity materských škôl a základných škôl 
5. Príprava VZN – zmena v stravovaní – stravovanie zadarmo 
6. Informácia o prevádzke materských škôl počas letných prázdnin 
7. Žiadosť o dotáciu pre MŠ Švantnerová 
8. RC Macko – ako ďalej? 
9. správa TFS z pôsobenia na ZŠ Nejedlého 
10. Rôzne 
 
 
K bodu 1 
Na úvod predseda komisie školstva a mládeže Mgr. Marián Podrazil privítal všetkých členov 
komisie a zvlášť starostu MČ Bratislava-Dúbravka RNDr. Martina Zaťoviča. Zároveň otvoril 
zasadnutie komisie a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia. Došlo k zmene 
programu, ako prvý bod bol zaradený na rokovanie bod č. 4 spolu s bodom č.8, o programe ako 
celku po zapracovaní zmeny  dal predseda hlasovať.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže schválila program zasadnutia komisie školstva a mládeže so 
zapracovanou zmenou.  
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0         zdržal sa: 0 
 
K bodu 4 a 8 
Starosta mestskej časti oboznámil členov komisie so zámerom ukončiť činnosť DC Macko 
k 30.6.2023 v budove Dúbravskej knižnice a priestory zrekonštruovať na nové triedy 
prislúchajúce k  MŠ Sekurisova. DC Macko boli ponúknuté náhradné priestory v bývalej ZŠ na 
Bilíkovej ulici s čím členky DC Macko súhlasili. Financie na zrekonštruovanie priestorov by 
sa použili z Plánu obnovy.  



Rozšírenie kapacít ZŠ – na základe predbežnej analýzy všetkých našich 4 základných škôl boli 
identifikované tri najvhodnejšie varianty rozšírenia kapacít ZŠ, ktoré budú spracované do 
architektonickej štúdie a následne budú predložené komisii školstva a poslancom na 
prerokovanie.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže uvedené informácie berie na vedomie.  
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0         zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 2 
Vedúca oddelenia školstva Mgr. Marta Jurkovičová informovala o zápise detí do materských 
škôl v mestskej časti Bratislava-Dúbravka, ktorý bude prebiehať v mesiaci máj – žiadosti 
o prijatie detí budú dostupné od 1. mája na webových stránkach jednotlivých materských škôl. 
Zápis bude prebiehať elektronicky. Zákonní zástupcovia detí budú môcť doručiť žiadosti 
osobne v dňoch 24. a 25 . mája v od 15,00 do 17.00 hod. na príslušnej materskej škole. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže uvedené informácie berie na vedomie.  
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za:11         proti: 0         zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 3 
Vedúca oddelenia školstva Mgr. Marta Jurkovičová informovala o zápise detí do základných škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Dúbravka v dňoch 19. a 20. apríla v čase od 
15,00 do 18,00 hod na jednotlivých základných školách za osobnej účasti zákonného zástupcu dieťaťa 
spolu s dieťaťom – žiadosti o prijatie detí budú dostupné od 1.apríla na webových stránkach 
jednotlivých základných školách. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže uvedené informácie berie na vedomie.   
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0        zdržal sa: 0 
 
  
K bodu 5 
Vedúca oddelenia školstva informovala o pripravovanej zmene VZN č.1/2023 o príspevkoch 
na stravovanie z dôvodu zavádzania dotácií na podporu stravovacích návykov podľa zákona 
o dotáciách č. 544/2010 Z. z. v pôsobnosti MPSVaR SR s účinnosťou od 1. mája 2023. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže uvedené informácie berie na vedomie.   
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0        zdržal sa: 0 
 
K bodu 6 
Informácia o prevádzke materských škôl počas letných prázdnin 2023: v mesiaci júl bude šesť 
materských škôl otvorených, ktoré boli v minulom roku 2022 otvorené v auguste, a naopak 



v auguste bude otvorených šesť materských škôl, ktoré boli otvorené minulý rok 2023 v júli 
tzv. zberné materské školy nebudú. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže uvedené informácie berie na vedomie.   
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0        zdržal sa: 0 
 
K bodu 7 
Komisii školstva bola predložená Žiadosť ZR Materskej školy Švantnerova o dotáciu pri 
príležitosti 50 výročia materskej školy vo výške 650 eur. Finančné prostriedky budú použité na 
aktivity spojené s vytvorením výstavy, ktorá má deťom priblížiť obdobie vzniku MŠ a tak 
naplniť citát „ Poznajme minulosť, aby sme si zaslúžili budúcnosť.“   
  
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže odporúča schváliť starostovi mestskej časti Bratislava-Dúbravka  
RNDr. Martinovi Zaťovičovi Žiadosť ZR Materskej školy Švantnerova o dotáciu vo výške 650 
eur.    
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0        zdržal sa: 0 
 
K bodu 9 
Záverečnú správu TFS z čias pôsobenia na ZŠ Nejedlého predniesol Mgr. Ivan Pružinec. 
Vyzdvihol najmä dobrú spoluprácu so školou a zriaďovateľom. Uviedol, že zámer ich činnosti 
bol naplnený, bol prospešný najmä žiakom, ktorí potrebovali pomocnú ruku pri zvládnutí učiva, 
ale aj usmernenie v správaní. Tiež poskytli neoceniteľnú pomoc pri zabezpečení výchovno-
vzdelávacieho procesu tým, že zabezpečili a doplnili chýbajúcich učiteľov. Za poslancov a za 
komisiu poďakoval pán poslanec Mravec a za školstvo a vedúca školstva. Správa bude 
predložená na rokovanie MZ. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia školstva a mládeže Správu o činnosti TFS berie na vedomie.   
 
Hlasovanie:    prítomní: 11          za: 11         proti: 0        zdržal sa: 0 
 
K bodu Rôzne 

• Poslanec PhDr. Štefan Maceják PhD., hovoril o možnosti využívať príležitosť detí 
z materských škôl navštevovať divadelné predstavenia mimo budovy materskej školy, 
čo je pre deti atraktívnejšie aj motivujúcejšie, ak chodia za kultúrou mimo areál MŠ. 

• Komisia školstva a mládeže prijala pozvanie pani Šporerovej z Centra rodiny a ďalšie 
zasadnutie komisie sa uskutoční v priestoroch Centra rodiny dňa 3.4.2023. 

Predseda komisie poďakoval všetkým členom za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 
 
 
Bratislava 7. marca 2023 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Marta Jurkovičová v.r.                                    Overil: Mgr. Marian Podrazil v.r. 
                   tajomníčka komisie                                                        predseda komisie 
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